

Language Assistance

翻译服务

Coralville Transit, Iowa City Transit, Johnson County SEATS, and University of Iowa Cambus have additional services available if you are in need of further language assistance. For general transit information please refer to each transit website and click on the respective link for translated information.

如果您需要英文信息的翻译，Coralville, Iowa City, Johnson County SEATS 和 University of Iowa Cambus 四条公交线路都可为您提供服务。您可以点击下列网站浏览各条公交线路的基本信息，并可进入相关链接获取翻译后的信息内容。

Iowa City: <http://www.icgov.org/default/?id=1515>
Coralville: <http://www.coralville.org/mod.php?mod=department&did=29>
Cambus: <http://www.uiowa.edu/~cambus/>

Iowa City and Coralville have a multilingual, 24-hour telephone service called the Language Line. In order to use the language line service you will need to go the respective transit facility.

Iowa City 和Coralville 的多语种热线电话提供24 小时全天候的翻译服务。您只需前往相关公交公司的便民服务处即可。

Iowa City Transit Facility: 1200 S Riverside Drive, Iowa City, Iowa 52240
Phone: 319.356.5151

Iowa City Transit 便民服务处: 1200 S Riverside Drive, Iowa City, Iowa 52240
电话: 319.356.5151

Coralville Transit Facility: 1512 7th Street, Coralville, IA 52241
Phone: 319.248.1790

Coralville Transit 便民服务处: 1512 7th Street, Coralville, IA 52241
电话: 319.248.1790

At the facility, a transit agency employee will assist in getting the requested information translated for you.

便民服务处的工作人员将协助您获得所需信息的翻译。

What Bus to Take

线路查询

The bus route is shown on the front and side scrolls of each bus. For further information, consult the bus schedules and maps which can be viewed online at each transit website.

周一到周五，早上六点至晚上十一点四十五分；周六早上七点十五分至晚上七点半期间运营；周日停运。

University of Iowa Cambus:

University of Iowa 校车运营时间

Cambus operates seven days a week during the academic year and Monday through Friday during the summer interim. Service hours vary by route and time of year but typical operating hours are between 6 a.m. to 12 a.m. Late night bus routes are available during the academic year.

在学年期间，校车一周运营七天，暑期于周一至周五期间运营。基本运营时间为早上六点至十二点，各线路具体运营时间不一。在学年期间，夜班车提供服务。

Fares and Passes

付费方式

Iowa City Transit and Coralville Transit do not make change so please have the exact fare fee ready when you board the bus or purchase a 24-hour pass.

Iowa City 和Coralville 公车上不提供找零服务，搭乘时请自备零钱或购买一日内可无限次使用的公交卡。

Iowa City Transit passes are available for purchase at the following locations:

Iowa City 公交卡可在以下地点购买:

10-Ride Pass & 31-Day Adult Pass:

次卡（限用10次）& 成人月卡（限用31天）

*Iowa City City Hall Cashier

*Iowa City Parking

*Tower Place (335 Iowa Avenue)

*Iowa City Transit Office (1200 S. Riverside Drive)

*1st Avenue Hy-Vee

Waterfront Hy-vee

Hy-Vee Drug Store (Rochester/First Avenue)

***31-Day Youth Pass available for purchase at these locations**

青年月卡（限用31天）也可在以上地点购买

Coralville Transit passes are available for purchase at the following locations (all locations Coralville):

Coralville 公交卡可在以下地点（均属Coralville 区域内）购买:

*City Hall

Iowa City 的居民如果需要这项服务，请拨打电话319-356-5151 索取申请表。

If you are a Coralville Resident and wish to apply for SEATS service, please call 319-248-1790 for an application form.

Coralville 的居民如果需要这项服务，请拨打319-248-1790 索取申请表。

For any other information regarding the SEATS program, call Johnson County SEATS at 319-339-6128.

有关 SEATS 的其他信息，请电话垂询 Johnson County SEATS，号码为 319-339-6128。